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Zápisnica 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Čičave  

konaného dňa 28.01.2020 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

 

Starosta obce:         Bc. Dušan Vilenik  

 

Poslanci obecného zastupiteľstva:  

1. Stanislav Antuš    

2. Ján Mucha 

3. Ing. Iveta Notová 

4. Bc. Patrik Tkáč 

5. JUDr. Matúš Vilenik 

Ospravedlnený:  Miroslav Fako 

   František Nemčík 

  

Začiatok:  18.40 hod. 

Koniec:    19.30 hod.  

 

K bodu č. 1 Otvorenie 

- rokovanie otvoril a všetkých prítomných privítal p. Dušan Vilenik – starosta obce  

- skonštatoval, že zo 7 poslancov OZ sú prítomní 5, teda obecné zastupiteľstvo                         

je uznášaniaschopné 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie. 

2. Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice. 

3. Určenie zapisovateľa. 

4. Schválenie programu. 

5. Kontrola plnenia uznesení. 

6. Prerokovanie upozornenia prokurátora č. Pd 110/19/7713-5. 

7. Schválenie Požiarneho poriadku obce. 

8. Prejednanie výšky ročného príspevku na žiaka v Centrách voľného času                   

a schválenie Zmluvy o poskytovaní FP na záujmové vzdelávanie detí a mládeže     

v CVČ a v CVČ pri ZŠ na kal. rok 2020. 

9. Rôzne. 

10. Diskusia.       

11. Záver. 
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K bodu č. 2 Voľba návrhovej komisie a voľba overovateľov zápisnice 

 

Návrhová komisia:    Bc. Patrik Tkáč                                   

                                  Ing. Iveta Notová 

Overovatelia zápisnice: Stanislav Antuš 

                                       Ján Mucha                                  

       Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                          proti: 0           

 

K bodu č. 3 Určenie zapisovateľa 

- za zapisovateľku bola určená p. Martina Marcinková 

K bodu č. 4 Schválenie programu 

- p. Vilenik prečítal znenie programu z pozvánky, tak ako bol zverejnený na úradnej tabuli 

a na webovej stránke obce  

- hlasovanie za takéto znenie programu: 

       Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                            proti: 0           

 

- p. Vilenik sa opýtal, či má niekto z poslancov nejaký doplňujúci bod alebo zmenu programu 

- nikto z prítomných poslancov nemal doplňujúci návrh, program teda ostáva v nezmenenom 

znení  

 

 K bodu č. 5 Kontrola plnenia uznesení 

 

- p. Vilenik informoval, že Správu z kontroly plnenia uznesení zo zasadnutia OZ dňa 

15.12.2019, ktorú vypracoval hlavný kontrolór obce Ing. Ján Koscelník dostali poslanci spolu 

s ostatnými dokumentami a pozvánkou na preštudovanie doma 

- zo záveru kontroly vyplynulo, že na základe vykonaného overovania neboli zistené žiadne 

nedostatky 

- poslanci berú túto správu na vedomie 

 

Návrh na uznesenie: 

 

OZ v súlade s § 11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších 

predpisov berie na vedomie správu z kontroly plnenia uznesení zo zasadnutia OZ                   

dňa 15.12.2019. 

 

         Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                              proti: 0   

  

K bodu č. 6 Prerokovanie upozornenia prokurátora č. Pd 110/19/7713-5 

 

- poslanci dostali toto upozornenie prokurátora s ostatnými dokumentami a pozvánkou           

na preštudovanie doma 
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- Okresná prokuratúra Vranov n/T na základe podaného podnetu preskúmala zákonnosť 

postupu VZN - Požiarneho poriadku obce zo dňa 02.03.2007, ktorý podpísal vtedajší starosta 

p. Kalafa Ladislav 

- p. Vilenik vysvetlil, že z upozornenia prokurátora vyplýva prerokovať toto upozornenie        

na zasadnutí OZ a prijať nový požiarny poriadok obce v súlade s novou legislatívou  

- poslanci na návrh prokurátora Okresnej prokuratúry Vranov n/T prerokovali upozornenie 

prokurátora č. Pd 110/19/7713-5 zo dňa 11.12.2019, doručeného obci 16.12.2019, berú na 

vedomie upozornenie a návrh prokurátora a súhlasia s prijatím nového požiarneho poriadku 

obce 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo na návrh prokurátora Okresnej prokuratúry Vranov n/T prerokovalo 

upozornenie prokurátora  č. Pd 110/19/7713-5 zo dňa 11.12.2019, doručeného obci 

16.12.2019, berie na vedomie upozornenie a návrh prokurátora a súhlasí s prijatím nového 

požiarneho poriadku obce. 

 

       Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                            proti: 0 

 

K bodu č. 7 Schválenie Požiarneho poriadku obce 

 

- poslanci dostali návrh nového požiarneho poriadku obce spolu s ostatnými dokumentami       

a pozvánkou na preštudovanie doma 

- tento návrh bol vypracovaný v spolupráci s právnym zástupcom obce podľa platnej 

legislatívy 

- poslanci z dôvodu zmien - zriaďovacej listiny, v ktorej sa premietli legislatívne zmeny, 

personálne ako materiálno technické zmeny, navrhujú schváliť upravený Požiarny poriadok 

obce podľa predloženého návrhu 

 

Návrh na uznesenie: 

Z dôvodu zmien - zriaďovacej listiny, v ktorej sa premietli legislatívne zmeny, personálne ako 

materiálno technické zmeny, obecné zastupiteľstvo schvaľuje upravený Požiarny poriadok 

obce podľa predloženého návrhu. 

 

       Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                            proti: 0 

 

K bodu č. 8 Prejednanie výšky ročného príspevku na žiaka v Centrách voľného času                   

a schválenie Zmluvy o poskytovaní FP na záujmové vzdelávanie detí a mládeže v CVČ    

a v CVČ pri ZŠ na kal. rok 2020 

                                                            

-  návrhy zmlúv mali poslanci doručené spolu s pozvánkou na zasadnutie OZ                           

na preštudovanie doma 

- p. Vilenik informoval poslancov o možnosti poskytnúť príspevok na žiaka na záujmové 

vzdelávanie detí a mládeže, ktorý má trvalý pobyt v obci Čičava a navštevuje CVČ pri 

niektorej zo základných škôl v meste Vranov nad Topľou alebo v Centre voľného času ako 

príspevkovej organizácii alebo v inej škole mimo nášho okresu 

- p. Marcinková vysvetlila poslancom, že zoznam žiakov s ich zaradením na záujmovú 

činnosť nám zaslalo mesto Vranov nad Topľou, ZŠ Michalovce a takisto všetky Centrá 

voľného času 

- je potrebné určiť výšku príspevku na jedného žiaka na rok 2020 
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- v minulom roku obec prispievala príspevkom vo výške 50 € na žiaka 

- poslanci navrhujú výšku príspevku na 1 žiaka v sume 62 €/kalendárny rok 2020                     

( 10 mesiacov, počas ktorých žiak navštevuje CVČ ) pre Centrá voľného času v meste      

Vranov n/T a ZŠ Michalovce, Ul. Okružná 17 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje výšku príspevku na 1 žiaka v sume 62. €/kalendárny rok 2020 

( 10 mesiacov, počas ktorých žiak navštevuje CVČ ) pre centrá voľného času Vranov n/T, ktoré 

navštevujú deti z obce Čičava podľa zoznamu z Mesta Vranov n/T a to: CVČ pri ZŠ Sídlisko II 

1227 Vranov n/T a CVČ – rozpočtová organizácia, M. R. Štefánika 870 Vranov n/T a zoznamu 

ZŠ Michalovce, Ul. Okružná 17.   

 

        Hlasovanie: za 4 poslancov z prítomných 5 

                             proti: 1 ( I. Notová )  

 

K bodu č. 9 Rôzne 

 

-  p. Vilenik vysvetlil poslancom situáciu ohľadom p. Z. Kundráta, ktorý už v súčasnej dobe 

nie je zamestnancom obce 

- v tom dome s. č. 40, kde býval doteraz už zateká strecha, nemá tam vytvorené vhodné 

podmienky ( nie je tam voda, elektrina ani plyn ) 

- p. Vilenik tento problém riešil aj s právnym zástupcom obce a ten neodporúča uzatvárať 

nájomnú zmluvu s p. Kundrátom, ak nehnuteľnosť nespĺňa nároky na bývanie 

- takisto p. Vilenik informoval, že s o. Labanom mu chceli pomôcť umiestniť ho                            
do resocializačného strediska, ale odmietol pomoc 

- poslanci takisto navrhujú, aby bol p. Kundrát umiestnený do nejakého zariadenia, ale musí 

sám chcieť, ináč sa to poriešiť nedá 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo neschvaľuje uzavretie nájomnej zmluvy na rodinný dom s. č. 40          

s p. Zdenkom Kundrátom a poveruje právneho zástupcu obce vypracovaním výzvy                 

na vypratanie tejto nehnuteľnosti, ktorá je majetkom obce Čičava. 

 

       Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                            proti: 0 

 

- p. Vilenik prečítal žiadosť č. S2020/00126 p. V. Bužovej o opravu elektrického pripojenia 

- poslanci navrhujú poveriť starostu obce, aby preveril skutkový stav elektrického pripojenia    

v byte s.č. 164/2 p. Viery Bužovej 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo poveruje starostu obce, aby preveril skutkový stav elektrického 

pripojenia v byte s.č. 164/2 p. Viery Bužovej. 

 

       Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                            proti: 0 

 

- ďalej prečítal žiadosť č. S2020/00125 p. Zdeny Slimákovej o zmenu nájomcu bytu s.č. 167 

na p. A. Ikru  
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- poslanci navrhujú schváliť žiadosť č. S2020/00125 p. Zdeny Slimákovej o zmenu nájomcu 

bytu s.č. 167 na p. A. Ikru s tým, že p. A. Ikra bude poberať DvHN formou osobitného 

príjemcu cez obec Čičava 

 

Návrh na uznesenie: 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje žiadosť č. S2020/00125 p. Zdeny Slimákovej o zmenu 

nájomcu bytu s.č. 167 na p. A. Ikru s tým, že p. A. Ikra bude poberať DvHN formou 

osobitného príjemcu cez obec Čičava. 

 

      Hlasovanie: za 5 poslancov z prítomných 5   

                            proti: 0 

 

K bodu č. 10 Diskusia  

 

- poslancom bol na vyžiadanie poskytnutý zoznam nedoplatkov na dani z nehnuteľnosti, TKO 

a nájme a Ing. Notová mala dotaz ohľadom neplatičov v obci, sú veľké nedoplatky, je 

potrebné s tým niečo robiť, vyzvať občanov, aby uhradili svoje dlhy 

- p. Vilenik vysvetlil, že obec každý rok začiatkom roka zasiela občanom výzvy na uhradenie 

nedoplatkov 

- p. Antuš mal dotaz ohľadom p. Ľubomíra Jarku, ktorý ho kontaktoval a chcel vedieť ako je 

to s jeho výzvou, čo podal na obec, ako to pokračuje ďalej, ako sa to bude riešiť 

- p. Vilenik vysvetlil poslancom podrobnosti ohľadom prípadu výpovede p. Ľ. Jarku, ktorý sa 

súdi s obcou, kde bývalý právny zástupca obce uznal žalobu p. Jarku 

- následne potom obec s novým právnym zástupcom podala odvolanie na Okresný súd a obec 

bola úspešná 

- potom samosudca v Prešove p. Jarkovi uznal nárok na odvolanie 

- Obec dala voči tomu dovolanie na najvyšší súd 

- p. Vilenik ďalej informoval, že na hasičskej zbrojnici sa opravuje podlaha v garáži, ktorá 

bola reklamovaná, teraz firma dáva nový umývateľný brúsený betón na základe reklamácie 

 

K bodu č. 11 Záver 

 

- p. Vilenik poďakoval všetkým prítomným a ukončil zasadnutie OZ 

 

Zapisovateľka:    Martina Marcinková  .................................................................... 

 

Overovatelia zápisnice:   Stanislav Antuš    ............................................................... 

     

                                         Ján Mucha  ......................................................................... 

 

 

 

                                   ...................................................................... 

                                                                     Bc. Dušan Vilenik - starosta obce Čičava 


